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Interpellation till för och- grundskolenämndens ordförande  

Till kommunfullmäktige 2019-12-19 

 

Från HT 2020 blir det möjligt för alla skolor i Sverige att sätta betyg från årskurs 4 i enlighet med Januariavtalet. Det 

innebär att det blir möjligt med betygssättning i åk 4 och 5 i grundskolan, grundsärskolan och sameskolan och i åk 5 

och 6 i specialskolan. Det är rektorn på skolan som bestämmer om skolan ska införa betyg från årskurs fyra. Lärarna 

på varje skola har rätt att yttra sig, men beslutet är upp till rektorn.  

Betyg är ett viktigt verktyg för att kommunicera vad skolans uppdrag är och hur eleverna lyckas i skolan. Genom betyg 

blir det tydligt att skolans främsta uppdrag är att förmedla kunskap. Internationellt är det snarare regel än undantag 

med betyg från de första årskurserna i grundskolan. Sverige har således stuckit ut internationellt ända sedan 1990-

talet vad gäller betyg i skolan. 

Med anledning av detta vill jag ställa för och- grundskolenämndens 

ordförande, Fredrik Stenberg följande frågor: 

• På vilket sätt underlättar kommunen för och stödjer rektorerna så att betyg från årskurs 4 ska kunna införas? 

• Hur många skolor i kommunen planerar att införa betyg ifrån årskurs 4? 
  

 

  
 


